
Høringsinnspill til kommuneplanens arealdel. 

 

Til transformasjons området Eikli. 

I hovedsak området rundt Gigstadsvei og Dronning Åstas Gate. 

 

Ref. NVE sine innsigelser til kommuneplanens arealdel. 

Er det fornuftig å legge inn næringsområder på Eikli inn i transformasjons planen? 

Det kan resultere i at mye næring forsvinner fra området. 

I dag så skiller stort sett Dronning Åstas gate næring og boliger. 

 

På det nedre området er det næring på begge sider av Gigstadsvei. 

Det nedre området på Eikli er ett flomutsatt område. 

Det har flere av oss fått merke etter uværet Hans, både næringsdrivende, beboere og Ringerike 
Kommune. Gikk det bra? Var alle forberedt? Kostet det noe økonomisk og sosialt? Gikk alt på 
skinner? Hvis det kommer en tilsvarende eller større flom eller leirras om 5-10 år er vi klare da? Vil 
kostnadene bli mindre hvis det bor 200 personer til som skal evakueres? Er vi forberedt? Hvem tar 
ansvaret? hvem betaler? 

Ref. faresonekart, aktsomhetsområde for flom og Områdeskred kvikk leire fra NVE vedlagt. 

Er det fornuftig å legge til rette for tett og høy boligbygging i faresonen for flom? 

Er det fornuftig å legge til rette for tett høy boligbygging langt inni aktsomhetsområdet for flom? 

Er det fornuftig å legge til rette for tett høy boligbygging inntil faresonen for kvikk leire ras? 

Hva hvis det er flom og det kommer ras samtidig? 

Det kommer sannsynligvis ikke kvikk leire ras på tørreste sommeren når vannføringen i Storelva er på 
ett minimumsnivå.  

 

Veldig ofte ligger store deler av Nordmenns verdier i bolig. 

Hvis boligene ikke er salgbare etter en stor flom eller ras. 

Hvem tar ansvar da?  

 

Jeg mener at man i alle fall bør ta ut de nedre næringseiendommene i Gigstadsvei fra 
transformasjonssonen. 

Jeg mener at Dronning Åstas gate skiller næring og boligområder på en bra måte i dag. 

Jeg mener at man bør være veldig restriktiv til å tillate høy bebyggelse på store deler av  



den etablerte småhusbebyggelsen på Eikli. De som bor der i dag bør vel også tas hensyn til. 

Jeg tror ikke Ringerike tiltrekker seg de innbyggerne de ønsker med å bare legge til rette for  

blokker med små leiligheter. Tror vi at noen flytter fra en 70m2 leilighet i Sandvika til en 70m2 

leilighet på Eikli? Det tror ikke jeg. 

Skal vi tiltrekke oss flere innbyggere må vi kunne tilby noe annet, jeg tror det riktige er  

Eneboliger, eneboliger i rekke eller rekkehus der man har egen tomt, da er det lettere å tiltrekke seg  

Småbarnsfamilier osv. 

 Ifølge Ringerike kommune har man allerede ca. 3000da i boligreserve. ref. vedlegg. 

Ifølge Ringerike kommune ref. vedlegg vil befolkningsveksten frem til 2035 være 1000 
personer(hovedalternativ) 

Ambisjonen til Ringerike Kommune er å skape 1 ny arbeidsplass for hver 2 nye innbygger. 

Sett i lys av dette, trenger vi virkelig en plan på Eikli som åpner for å transformere næring til bolig? 

 

Jeg tror at det beste for Ringerike Kommune vil være å åpne for flere arealer til næring slik at 
eksisterende næring har gode, rimelige og forutsigbare rammebetingelser, da vil man også tiltrekke 
seg nye næringsdrivende og innbyggere som er i jobb. 

Dette må ligge til rette først slik at ikke noen næringer presses ut av Ringerike Kommune. 

 

Jeg kan ikke se at det er noen åpenbare gode alternativ for å flytte min bedrift til ett annet sted 

i Ringerike. 

 

 

Magne Nyheim 

 

Ring Auto Service AS 
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